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PROTOKÓŁ NR VIII/2021 

POSIEDZENIE  

KOMISJI OCHRONY ŚRODOWISKA, ROZWOJU I GOSPODARKI 

Z DNIA 30 LIPCA 2021 R. 

Dnia 30 lipca 2021 roku o godzinie 10:00, w Urzędzie Gminy Krzemieniewo, odbyło się posiedzenie 

Komisji Ochrony Środowiska, Rozwoju i Gospodarki w celu omówienia działalności Rejonowego 

Związku Spółek Wodnych w Lesznie. W spotkaniu uczestniczył Pan Radosław Sobecki – Wójt Gminy 

Krzemieniewo oraz Pani Agnieszka Olejnik-Jabczyńska – Kierownik Rejonowego Związku Spółek 

Wodnych w Lesznie. Posiedzeniu przewodniczył Leszek Kruk – Przewodniczący Komisji. 

Przewodniczący Komisji Leszek Kruk zaproponował następujący porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia oraz powitanie radnych i gości. 

2. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Omówienie działalności Rejonowego Związku Spółek Wodnych w Lesznie.  

4. Wolne głosy i wnioski. 

5. Zakończenie. 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia oraz powitanie radnych i gości 

Leszek Kruk - Przewodniczący Komisji, otworzył posiedzenie witając wszystkich zgromadzonych. 

Obecni byli trzej członkowie komisji, nieobecna Pani Bernadeta Busz (lista obecności stanowi załącznik 

nr 1 do niniejszego protokołu). Po przywitaniu wszystkich i podpisaniu listy obecności, Przewodniczący 

przeszedł do kolejnego punktu posiedzenia. 

Ad 2. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Przewodniczący poinformował, że projekt protokołu z poprzedniego posiedzenia był do wglądu  

w Biurze Rady. W związku z powyższym zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi co do protokołu. 

Członkowie komisji nie wnieśli uwag. 

Protokół Nr VII/2021 z dn. 02 lipca 2021 r. został poddany pod głosowanie. W głosowaniu udział wzięli 

obecni członkowie komisji.  

Protokół Nr VII/2021 z dn. 02 lipca 2021 r. został zatwierdzony jednogłośnie 
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Ad.3. Omówienie działalności Rejonowego Związku Spółek Wodnych w Lesznie. 

Przewodniczący Komisji udzielił głosu Pani Agnieszce Olejnik-Jabczyńskiej – Kierownik Rejonowego 

Związku Spółek Wodnych w Lesznie, prosząc o przedstawienie informacji w zakresie działalności 

Związku.  

Wyjaśniono, że na terenie gminy działa 7 spółek. Na czele każdej spółki stoi przewodniczący. Spółki 

uiszczają składki, które ustalane są podczas posiedzeń spółek. Wymienione zostały spółki, obszar oraz 

nazwiska przewodniczących. Dodano, że w zależności od wysokości składek spółki mogą otrzymać 

dotacje od Marszałka. Został wyjaśniony mechanizm przyznawania dotacji. Radni z zadowoleniem 

przyjęli przedstawioną informację. Przedstawiono również rodzaje zadań jakie stoją przed Związkiem. 

Prace wykonuje się odpowiednio do stopnia priorytetowości. Radni zapytali o sprzęt jaki posiada 

związek. Kolejno wyjaśniono, że Związek posiada odpowiedni sprzęt do wykonywania prac.  

Do każdego urządzenia potrzebna jest osoba obsługująca. Nadmieniła, że w Związku zatrudnione są  

4 osoby do kopania rowów 1 operator i osoba ds. administracyjnych. Radni zapytali, czy na koparkę 

otrzymano dofinansowanie. Pani Kierownik odpowiedziała, że tak. Radni zapytali o posiadane mapy. 

Wyjaśniono, że posiada się mapy drenarskie, ale nie dla każdego rejonu. Wywiązała się dyskusja w 

kwestii tego, iż dbałość o mapy jest bardzo ważna. Wójt zapytał, czy w związku z wysokimi opadami 

deszczu, z jakimi ma się do czynienia w roku obecnym, jest większe zapotrzebowanie na usługi 

drenarskie. Pani Kierownik odpowiedziała, że w roku obecnym wpłynęło więcej zgłoszeń niż w roku 

poprzednim. Następnie zapytano, czy za każdym razem udaje się usunąć problem. Pani Kierownik 

wyjaśniła, że tak, gdyż zatrudniono fachowca w tej dziedzinie, który potrafi sobie poradzić nawet bez 

map. Dodała, że ze względu na ograniczony budżet wykonuje się taką ilość prac, które się w nim 

mieszczą. Zapytano czy osoby korzystające z usług Związku zobowiązane są do uiszczania składek. 

Pani Kierownik wyjaśniła, że nie można nikogo zmusić do przystąpienia do spółki. Niemniej jednak w 

sytuacji, gdy należy wykonać prace naprawcze osoba ta jest zobowiązania do pokrycia kosztów we 

własnym zakresie. Kolejno nadmieniono, że organizowane są zebrania podczas których ustala się 

składki i porusza się kwestie związane z potrzebą wykonania prac. Frekwencja podczas tych zebrań nie 

jest najwyższa.  Dodano, że gmina udziela dofinansowania na czyszczenie rowów. Omówiono również 

kwestie naprawcze. Radni wyrazili opinie, że na terenie gminy Krzemieniewo prace wykonywane są na 

bieżąco, z czego radni są bardzo zadowoleni. Wójt zapytał o obszar objęty przez spółkę  

w Krzemieniewie. Pani Kierownik odpowiedziała, że 710 ha. Następnie zapytano o ściągalność składek 

na terenie całego Związku. Pani Kierownik odpowiedziała, że ściągalność składek wynosi ok 80 %. 

Wójt zapytał o roczny wpływ. Pani Kierownik podała, że na dzień 31.12.2020 r. do kasy wpłynęło  

80 tysięcy złotych. Wójt zapytał, czy występują jakieś problemy. W odpowiedzi wyjaśniono, że jedyny 

problem, to samowolka w zakopywaniu rowów. W tym miejscu poruszono kwestie techniczno-prawne 

zakopywania rowów oraz fakt, że rowy są potrzebne.  
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Ad.4. Wolne wnioski i głosy. 

Radni z aprobatą przyjęli wszelkie informacje przedstawione przez Panią Kierownik Rejonowego 

Związku Spółek Wodnych w Lesznie -Agnieszkę Olejnik-Jabczyńską. Następnie radni zgłaszali usterki. 

Wójt poinformował o pracach konserwatorskich rowu w Luboni, koszt to 2.700 zł oraz o planach 

powstania rowu w miejscowości Mierzejewo. 

Więcej uwag i pytań nie wniesiono. 

Ad.5. Zakończenie. 

Posiedzenie Komisji zostało w pełni zrealizowane, podziękowali Wójtowi oraz Pani Agnieszce Olejnik-

Jabczyńskiej za przedstawienie tematu i uczestnictwo w posiedzeniu. W związku z powyższym 

Przewodniczący zakończył posiedzenie Komisji.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Leszek Kruk      Andrzej Banaszak 

………………………………..     ……………………………….. 

(Przewodniczący Komisji Ochrony   (członek komisji) 

Środowiska, Rozwoju i Gospodarki)    

 

Mirosław Wasiółka      

………………………………..      

(Członek komisji)  

     

Ewelina Jurij 

……………………………….. 

(Protokolant) 

 

 

 

 


